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Referat, Forældrebestyrelsesmøde i Gaia 

Dato:                 09.02.23–fra 17.00-19.00 

Sted: Gaia 

Forplejning: Vand, Kaffe/te og sødt 

Deltagere: 

▪ Sara Larsen, Mor til Noah på Ildfluerne 

▪ Monica Andersen, Mor til Holger i vuggestuen og Arthur på Ildfluerne 

▪ Anders Hytting Larsen, Far til benjamin på ildfluerne og Bastian på luftballonerne   

▪ Nicklas Hartmann Jeppesen, far til rosa på vuggestuen   

▪ Charlotte Rasmussen (medarbejder) 

▪ Lone Jeppesen (medarbejder) 

▪ Betina Bjærge (leder) 

 

Fraværende:  Sarah Larsen og Nicklas Hartmann Jeppesen 

 

Referent: Betina 

 

1. Godkendelse af dagsorden og punkter til eventuelt 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning:  

Der var ingen bemærkninger. 

2. Konstituering af bestyrelsen  

Sagsfremstilling:  

- Bestyrelsen skal have valgt en formand og en næstformand. 

Beslutning: 

Anders Hytting Larsen blev valgt til formand og Monica Andersen blev næstformand. Sa-

rah Michelle Larsen blev menig medlem. De blev valgt af en enig bestyrelse. 

Der var opbakning fra bestyrelsen til at deltage i et bestyrelseskursus i juni eller august. 

3. Årshjul i bestyrelsen 

Sagsfremstilling: 

Vi skal have en drøftelse af hvilke emner vi allerede nu kan lægge fast for møderne i 

2023.  

Beslutning: 

Betina udformer et årshjul, hvor der lægges følgende temaer ind. 

Budget, tilsyn, BTU, frokostordning, pædagogiskpraksis i Gaia, sommerfest, arbejdsdag, 

Lucia, projekt leg for dig. 
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4. Forældretilfredshedsundersøgelsen 2022 

Sagsfremstilling: 

Vi har fået resultatet af vores forældretilfredshedsundersøgelse, vi tager en drøftelse af 

hvad vi får øje på at styrker og udviklingspotentialer. 

Beslutning: 

Bestyrelsen er stolte af, at Gaia er institutionen med den højeste svarprocent. 

Bestyrelsen er glade for den høje svarprocent, da det giver et godt billede af hvad der 

lykkes og hvad der kan udvikles i Gaia. Bestyrelse er meget tilfredse med den store 

fremgang der i grupperne meget tilfreds og tilfreds. Bestyrelsen tolker denne fremgang, 

som et udtryk for at den retning og røde tråd, der er kommet i Gaia virker og det er den 

retning og udvikling, Gaia skal have fokus på at videreudvikle. Bestyrelsen er desuden 

glad for, at færre vælger den neutrale kategori, hvilket bestyrelsen tolker som et udtryk 

for, at flere forældre tager aktivt stilling til, hvad de mener om kvaliteten i Gaia. 

5 Eventuelt og punkter til næste møde 

Sagsfremstilling: 

Mødedatoer i 2023. 

Beslutning: 

- 9. februar 

- 30. marts 

- 1. juni 

- 23. august 

- 9. november 


